
Biedrības „Mārupes uzņēmēji” 

vienotais reģ.Nr. 50008177971, juridiskā adrese: Daugavas iela 29, Mārupe, Mārupes nov., LV-2167, Latvija 

valdes sēdes protokols Nr. 2017-9-1 

 

Mārupē, 2017. gada 6. oktobrī, plkst: 18:00 

Sēdē piedalās: 

Biedrības valdes locekļi: Jurijs Baibakovs, Liene Brice, Roberts Muhametšins 

Biedrības biedri: Santa Auguste – Šole, Indars Melzobs, Kārlis Bodnieks 

Viesi: Jānis Pūpols 

 

Sēdi vada: Jurijs Baibakovs 

Sēdi protokolē: Ilze Bembere 

Valdes sēdes dienas kārtība: 

1. Kvoruma noteikšana, sēdes vadītāja un protokolētāja iecelšana 

Valdes sēdei ir kvorums, piedalās 3 no pieciem valdes locekļiem. 

Par sēdes vadītāju tiek ievēlēts Jurijs Baibakovs, bet par sēdes protokolētāju – Ilze Bembere 

(PAR 3 PRET: 0, ATTURĀS: 0) 

2. Izskatāmie jautājumi: 

Jautājums: Iepazīšanās ar uzņēmumu SIA PP, Medicīnas centrs Ziņotājs: Jānis Pūpols 

Diskusija: Medicīnas centrs nodrošina ar labāko kvalitāti stomatoloģijā un rūpīgu attieksmi. Izmantojot 
pieredzējušu ārstu praktiskās iemaņas, kvalitatīvāko aparatūru un jaunākos materiālus, tiek rasts labākais 
ārstēšanas risinājums pacienta mutes dobumam. 
Lēmums: (PAR: 3, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Uzņemt biedrībā SIA PP, Medicīnas centrs. Valde 6.10.2017 

 

 

Jautājums: Mārupes novada Uzņēmēju Dienas – statuss Ziņotājs: Ilze Bembere 

Diskusija: Ir notikusi Uzņēmēju Dienu organizatoru kopsapulce, kurā tika pārrunāti praktiskie jautājumi par 
pasākuma scenāriju un zāles, skatuves noformējumu. Tikšanās laikā biedrība informēja, ka vēlas izvietot savu 
baneri-fotosienu Kultūras nama foajē. Ir noslēgusies balsošana par novada labāko uzņēmēju 7 dažādās 
kategorijās, no kuriem 3 uzņēmumi pārstāv biedrību. Nepieciešams aktīvi aicināt biedrus apmeklēt pasākumu. 

Lēmums: (PAR: 3, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Turpināt organizatoriskos darbus pasākuma veiksmīgai norisei. Valde, I.Bembere 27.10.2017 

 

 

Jautājums: SMU izstādes atklāšana lidostā “Rīga” - statuss Ziņotājs: Ilze Bembere 

Diskusija: Norit aktīvs darbs pie izstādes atklāšanas pasākuma organizēšanas. Ir iesūtīt visi uzņēmumu apraksti 
no Mārupes vidusskolas un nodoti tulkošanai uz angļu valodu. Pirmdien, 9. oktobrī tiek organizēta fotosesija 
Mārupes vidusskolas telpās, gatavās bildes tiks izmantotas izstādes planšetēm. Nav skaidrs jautājums par 
vitrīnas nomu, piedāvātais variants tiek atzīts par dārgu, savukārt muzeja vitrīna ir aizņemta līdz decembrim.  

Lēmums: (PAR: 3, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Turpināt izstādes atklāšanas sagatavošanas darbus. I.Bembere 27.10.2017 

 



 

Jautājums: Uzkrājušies parādi par biedru naudas nemaksāšanu Ziņotājs: Jurijs Baibakovs 

Diskusija: Līdz oktobra mēnesim ir uzkrājušies parādi par biedru naudas nemaksāšanu, kas rada sarežģījumus 
biedrībai norēķināties par nepieciešamajiem pakalpojumiem, mārketinga izdevumiem. Ieteikums – izsūtīt 
biedriem aicinājumu veikt mērķmaksājumus konkrētu izdevumu segšanai. Vispirms valdei nepieciešams apzināt 
visus parādniekus ar lūgumu steidzami apmaksāt rēķinu. Ja rēķins netiks apmaksāts, nākamajā valdes sēdē tiks 
lemts par brīdinājuma vēstuļu sagatavošanu. 

Lēmums: (PAR: 3, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Apzināt visus uzņēmumus, kas nav samaksājuši biedru naudu un lūgt 
steidzamības kārtībā apmaksāt rēķinu. 

Valde 20.10.2017 

 

 

Jautājums: NUTS2 reģioni - statuss Ziņotājs: Jurijs Baibakovs 

Diskusija: Notikusi biedrības tikšanās ar Eiropas Komisijas pārstāvjiem. Tikšanās laikā noskaidrots, ka šobrīd nav 
skaidrs, kā veidosies nākamais ES naudas sadalījums. Iespējams, ka tiks organizēta atšķirīga procedūra naudas 
pārdalei NUTS reģioniem. Pēc Eiropas Komisijas aprēķiniem Latvijai nav nepieciešams dalīt valsti sīkākā 
dalījumā, kā bija ieteikusi Ventspils pašvaldība. Ir saņemts Eiropas Komisijas apstiprinājums atbalsta sniegšanā 
šī jautājuma tālākā risināšanā. Izteikts ieteikums piesaistīt un informēt arī Zemkopības Ministriju.   

Lēmums: (PAR: 3, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Sagatavot vēstuli Zemkopības Ministrijai par NUTS reģionu pārdali. J.Baibakovs 20.10.2017 

 

 

Jautājums: Par biedrības Padomes izveidi Ziņotājs: Ilze Bembere 

Diskusija: Ir saņemti biedru komentāri jautājumā par Padomes veidošanu. Konceptuāli šis jautājums tiek 
atbalstīts, precizējot vairākus punktus, tai skaitā Padomes nosaukumu. Nepieciešams apkopot visus 
komentārus un ieteikumus, lai saprastu kā risināt neskaidros jautājumus. 

Lēmums: (PAR: 3, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Apkopot komentārus un izsūtīt valdei izskatīšanai. I.Bembere 13.10.2017 

 

Jautājums: Par sadarbību ar Jaunmārupes pamatskolu un Mārupes 
Jauniešu Domi 

Ziņotājs: Ilze Bembere 

Diskusija: Ir saņemti divi sadarbības piedāvājumi – no Jaunmārupes pamatskolas skolotājas Solvitas Lauzējas un 
Mārupes Jauniešu Domes. Biedrība konceptuāli atbalsta sadarbības iespējas un ir atvērta priekšlikumiem. 
Ieteikums uzklausīt abus priekšlikumus klātienē nākamajā valdes sēdē. 

Lēmums: (PAR: 3, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Informēt skolotāju un Mārupes Jauniešu Domi par prezentāciju klātienē. I.Bembere 11.10.2017 

 

 

Valdes sēdi beidz plkst.: 20:00   

Sēdi vadīja: Jurijs Baibakovs    

Sēdi protokolēja: Ilze Bembere   


